

ευρωμηχανισμός

«Η παροχή της δυνατότητας αγοράς κρατικών ομολόγων στον ευρω-μηχανισμό για την οικονομική σταθερότητα, θα φέρει τα πιο άμεσα οφέλη: αν η Ελλάδα δεν μπορέσει να δανειστεί από τις αγορές το 2013 θα το κάνει μέσω του μηχανισμού στήριξης με καλύτερους όρους», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 12-3-2011.

«Ο ευρω-μηχανισμός ανέβαλε το ντόμινο της κρίσης χρέους» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 16-5-2010.

«Ο ευρωμηχανισμός διάσωσης... τραπεζών!» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 15-5-2010.

«Με πρότυπο το ΔΝΤ ο ευρωμηχανισμός σταθερότητας» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 14-2-2010.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωμηχανισμός 414, ευρωμηχανισμό 536, ευρωμηχανισμοί 6, ευρωμηχανισμούς 7 / ευρω-μηχανισμός 109(;) / στο corpus των εφημερίδων: ευρωμηχανισμός 43, ευρω-μηχανισμός 19 / ευρω-μηχανισμό 265]

ευρωπαϊκή περιφέρεια

«Το πρόβλημα που θέτει το ΔΝΤ και καταλήγει στην απαίτηση των 200 δισ. ευρώ (ίση με το 10% των κεφαλαίων των τραπεζών) στηρίζεται στο γεγονός ότι στα χαρτοφυλάκια των τραπεζών δεν έχουν υπολογισθεί “ρεαλιστικά” οι πιθανές ζημιές από την κρίση χρέους στην ευρωπαϊκή περιφέρεια και ειδικότερα σε Ελλάδα, Ιρλανδία και Πορτογαλία», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 1-9-2011.

«Η πρωτοφανής δημοσιονομική κρίση που πλήττει την ευρωπαϊκή περιφέρεια σήμερα μπορεί πράγματι να εξελιχθεί σε μοναδική ευκαιρία για την Ευρώπη (βλ. δημοσιονομική ενοποίηση), αρκεί τα μεγάλα κράτη να πάψουν να βλέπουν τη διάσωση των προβληματικών χωρών-μελών ως ένα παίγνιο μηδενικού αθροίσματος», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 2-7-2011.

«Και ένα αναπτυξιακό ευρω-ομόλογο ή την απελευθέρωση κοινοτικών πόρων για άμεσες επενδύσεις στη χειμαζόμενη από ύφεση ευρωπαϊκή περιφέρεια», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 20-2-2011.

«Θέλουν ευρω-περιφέρεια μικρών νησιών» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 2-7-2010.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωπαϊκή περιφέρεια 550, ευρωπαϊκές περιφέρειες 78 / ευρω-περιφέρεια 392]

ευρωπαϊκός πρόεδρος

«Η πρόταση για ευρωπαϊκό πρόεδρο έχει την υποστήριξη της Γερμανίας και της Γαλλίας, όπως επιβεβαίωσαν η Άνγκελα Μέρκελ και ο Νικολά Σαρκοζί κατά την πρόσφατη συνάντησή τους, προτείνοντας μάλιστα τον